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Datum …………….  Datum……………. 

 

 

…………………….  …………………… 

Louise Lindström  Lena Huss 

ordförande    justerare  

 

 

 

§ 1 

Val av mötesordförande, justerare och godkännande 

av dagordning  
Louise valdes till mötets ordförande och Lena valdes att 

justera protokoll.  Dagordningen godkändes. 

 

§ 2 

Föregående mötes protokoll  

Föregående protokoll lades till handlingarna. 

 

§ 3 

Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde den 19 

april 

Föredragningslistan gicks igenom. Rådet önskar yttra sig 

om följande: 

 

Ingen i rådet närvarande har erhållit handlingarna i 

pappersform förrän de anlände till sammanträdet. 

Handlingarna på Insyn Stockholm tillgängliggjordes först 

idag, samma dag som sammanträdet.  

 

Ärende 3 Dnr 2018/15-1.2.4. Träd på 

Bleckholmsterassen 
När ärendet konkretiseras vore det praktiskt om 

funktionshinderaspekter inkluderas. 

 

Ärende 4 Dnr 2018/-1.1. Underlag för budget 2019 med 

inriktning 2020 och 2021 
Rådet har inte fått se underlag till underlag förrän vid 

sittande bord vilket gör det omöjligt att kommentera. 

Rådet har dock noterat några punkter som rådet vill lyfta 

fram som exempel på viktiga frågor i samband 

med  budgetarbete:  
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Stadsdelen vill öka tillgänglighet av olika slag utifrån 

stadens program för delaktighet för personer med 

funktionsnedsättning. Rådet betonar att detta måste 

avspeglas i de insatser som staden erbjuder och 

genomför.  

 

Stockholms stad har en befolkning där allt fler blir allt 

äldre. Många av dessa personer har en 

funktionsnedsättning som kan ha tillkommit i olika faser i 

livet. Rådet vill betona att det faktum att en person är 

äldre än 65 inte realiter får leda till sämre eller minskat 

stöd och service. 

 

Boende för personer med funktionsnedsättning är ett stort 

problem i staden. Hittills har Stockholms stad inte lyckats 

leva upp till sina egna mål och ambitioner på detta 

område. För många är bristen på lämplig bostad ett akut 

problem. Rådet framhåller vikten av att stadsdelen 

systematiskt arbetar för att minska underskottet inom 

anpassat boende för personer med olika 

funktionsnedsättningar, synliga som osynliga.  

 

Slutligen vill rådet lyfta fram frågan om insatser enligt 

LSS och SoL. Försäkringskassan, men även staden själv, 

har blivit mer restriktiva i sina bedömningar. Detta kan få 

mycket olyckliga konsekvenser för enskilda Alla ska ha 

rätt till stöd och service som motsvarar det faktiska 

behovet. 

 

Ärende 5 Dnr 2018/156-5.4 Bidrag till lokala föreningar 

och organisationer år 2018 

Rådet har tagit del av ärendet och önskar återkoppling 

senare. 

 

Ärende 6 Dnr 2018/176-1.2.6  Ansökan om medel för 

utveckling av verksamhet för nyanlända 
Eftersom ärendet utsändes senare kan rådet bara yttra sig 

allmänt om att funktionshindersperspektiv bör inkluderas. 

 

Ärende 7 Dnr 2018/127-1.5.3. Regional handlingsplan 

för grön infrastruktur i Stockholms län - remiss från 

Kommunstyrelsen 
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Rådet har inte kunnat ta del av remissen till mötet, men 

påminner om att alla handlingsplaner bör inkludera 

funktionshindersperspektiv. Rådet stöder förvaltningens 

synpunkt att handlingsplanen också görs i kortversion 

med ansvarsfördelning av genomförandet. 

 

Ärende 8 Dnr 2018/102-1.5.3. Detaljplan för del av 

Hagaplan och Eugeniavägen - remiss från 

stadsbyggnadskontoret 
Rådet har inte kunnat ta del av remissen till mötet. 

 

Ärende 9 Dnr 2018/67-1.5.3. Förslag till handlingsplan 

för godstrafik i Stockholms stad - remiss från 

Trafikkontoret 
Rådet har inte kunnat ta del av remissen till mötet 

 

Ärende 10 Dnr 2018/145-1.2.3  Trafikförändringar i 

SL-trafiken - remiss från Kommunstyrelsen 

Rådet har inte kunnat ta del av den viktiga remissen till 

mötet, men påminner om att funktionshindersperspektiv 

bör inkluderas inkl. tillgänglighet av olika slag. Viktigt att 

kunna nå Stora Skuggan även för personer med 

funktionsnedsättning.  

 

Ärende 11 Dnr 2018/80-1.5.1. Reviderat idrottspolitiskt 

program 2018-2022 - remiss från Kommunstyrelsen 
Rådet har inte kunnat ta del av den viktiga remissen till 

mötet, men påminner om att funktionshindersperspektiv 

bör inkluderas inkl. tillgänglighet av olika slag. Rådet 

utgår ifrån att Idrottsnämndens FHR har tagit med detta i 

sitt yttrande.  

 

Tillgänglighet är en viktig del i programmet och personer 

med funktionsnedsättning fortsätter vara en prioriterad 

målgrupp för att öka den fysiska aktiviteten. 

Stadsdelsnämnderna ska även ha egna verksamheter enligt 

programmet. Rådet önskar aktuell information om detta. 
 

Ärende 12 Dnr 2018/99-1.5.1. Handlingsplan för 

socialtjänstens arbete med barnfamiljer i osäkra 

boendeförhållanden - remiss från Kommunstyrelsen 
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Rådet har inte kunnat ta del av remissen till mötet, men 

påminner om att funktionshindersperspektiv bör 

inkluderas och hänvisar till FN:s barnkonvention 

 

Ärende 13 Dnr 2017/807-1.5.1. Motion om att starta 

konceptet Trygg stad - remiss från Kommunstyrelsen 
Rådet har inte kunnat ta del av remissen till mötet, men 

stöder Förvaltningens synpunkter att samarbete med 

polisväsendet och preventiva satsningar bör ingå. I alla 

satsningar anser rådet att funktsionshindersperspektivet 

bör ingå för att få ett bättre resultat för så många som 

möjligt. 

 

Ärende 15 Dnr 2018/191-1.5.1. Ändringar i reglementen 

för vissa facknämnder samt för stadsdelsnämnderna - 

svar på skrivelse från Stadsledningskontoret, rotel I, 

till Kommunstyrelsen 
Rådet har fått besked att svar ges från Förvaltningen.  

Ärendet gäller ändringar utifrån Kommunfullmäktiges 

beslut om budget 2018, ny kommunallag (2017:725) 

fr.o.m 1 januari 2018, dataskyddsförordning (dir 2016:15) 

fr.o.m. den 25 maj 2018 

 

I reglementet ingår mycket som faller inom 

funktionshindersrådets intressesfär och rådet önskar ta del 

av förvaltningens svar för att kunna kommentera det. 

 

Rådet önskar utskrifter av reglementet samt av nämndens 

svar. 

 

Ärende 16 Dnr 2018/147-1.2.1 Ekonomisk 

månadsuppföljning per mars med prognos för år 2018 
Rådet har inte kunnat ta del av ärendet till mötet. 

 

 

Ärende 17 Dnr 2017/709-2.2.2. Upphandling av 

matlådor till brukare inom Hemtjänst Norrmalm – 

upphandlingsrapport  

Rådet har inte kunnat ta del av ärendet till mötet och 

önskar en rapport om än i efterhand eftersom den kan 

beröra människor inom dess bevakningsområde.  
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Information från förvaltningen: Ny leverantör är Sodexo. 

Andelen ingående ekologiskt producerade produkter i 

måltiderna inklusive efterrätt ska uppgå till minst 60 

procent av inköpta råvaror/livsmedel. Matlådorna kommer 

för brukarna att kosta 55 kronor styck och efterrätt 10 

kronor.  

 

Ärende 18 Dnr 2017/171-2.2.2. Upphandling av 

städtjänster och fönsterputs i enskilda hem för 

brukare inom Hemtjänst Norrmalm och boende på 

Väderkvarnens servicehus - upphandlingsrapport 
Rådet har inte kunnat ta del av ärendet till mötet och 

önskar en rapport om än i efterhand eftersom den kan 

beröra människor inom dess bevakningsområde.  

 

Temat för nämndens sammanträde den 19 april rör bl.a. 

dem med Hemtjänst Norrmalm och ett pilotprojekt där. 

Det handlar om att använda existerande teknologi i arbetet 

till stöd för brukaren. Rådet önskar information om detta 

projekt. 

 

§ 4 

Synpunkter på remisser 

Rådet har möjlighet att lämna synpunkter på remisser i 

samband med att ett tjänsteutlåtande tas fram. Enligt 

överenskommelse är rådets ordförande och vice 

ordförande uppsatta på sändlistan så de får kännedom om 

alla remisser samtidigt som de sänds till den avdelning 

som ska bereda tjänsteutlåtandet. Rådet avgör sedan vilka 

remisser man önskar lämna synpunkter på.  

 

För att den handläggare som skriver tjänsteutlåtandet ska 

ha möjlighet att ta med rådets synpunkter ska 

handläggaren erhålla dessa senast en vecka innan 

handläggaren själv ska ha texten klar. Rådets synpunkter 

på remisser ska beslutas på rådets sammanträden och vara 

protokollförda.  

 

§ 5 

Bevakningslistan 

a) Inga-Lill Eng, syn och hörselinstruktör är inbokad vid 

rådets sammanträde den 17 september. 
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b) Enheten för ensamkommande – en verksamhet som 

nämnden driver tillsammans med Kungsholmen SDF: 

Linus bjuder in enhetschef Petra Tietz till någon av rådets 

sammanträden. 

 

§ 6 

Övriga frågor 
a) Skyltupphandlingen har fått göras om då igen lämnat 

något anbud. Troligen blir ny leverantör inte klar för än 

efter sommaren. Hyresvärde tar kostnaden för 

hissmarkeringarna, undertaks kompletteringar samt taktila 

puckar för trappstegen vid huvudentréerna. Förvaltningen 

får själv ordna ledstråk, men det kan först göras efter 

överenskommelse med övriga hyresgäster. Karina 

fortsätter att arbeta med dessa frågor.  

b) Vårt Stockholm 2018, en folder. Står inget om 

funktionshinderråd, vilket rådet tycker är tråkigt på en i 

övrigt god information. Informaiton av denna typ kan 

gärna gå ut på remiss till råden.  

c) Ability partners konferens Framtidens LSS, den 30 och 

31 maj 2018. Louise vill rikta vår uppmärksamhet på hur 

kostsamma dessa kurser är. Rabatten vid tidig anmälan är 

2.500 kr! 

d) Louise berömde anslagstavlan i förvaltningens entré. 

Men undrade samtidigt om förvaltningen kommer sluta 

annonsera i lokalpressen. Detta är knappast möjligt, 

menade Linus, som ändå lovade undersöka saken. 

e) Louise uppmärksammade även SKL:s kartläggning av 

kommuners och landstings samverkan med 

organisationer. 

 

§ 7 

Möteslokalerna och möteshandlingarnas tillgänglighet 

Som framgått så fick ledamöterna underlagen i 

pappersform först direkt innan mötet.  

 

 

 

§ 8 

Mötets avslutande - nästa möte 

Ordförande avslutade mötet och tackade deltagarna. Nästa 

sammanträde är måndag den 14 maj kl. 15.00-16.30, med 
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rådets förmöte kl. 14.30. Mötesrum Lövsalen. Nämndens 

ordförande Marianne Berg Ekbom deltar.  
 

 


